
Financiële	stand	van	zaken	2022	en	begro6ng	2023	

Inleiding	
Het	jaar	2022	ziet	er	voor	onze	club	financieel	zonnig	uit.	In	april	kregen	we	bericht	van	de	
Provincie	Noord	Holland	dat	we	subsidie	krijgen	voor	ons	zonnepanelen	project.	Dat	is	
belangrijk	voor	de	club,	want	zonder	subsidie	was	het	echt	niet	haalbaar	geweest	om	
zonnepanelen	op	het	dak	van	de	botenloods	te	leggen.	Met	veel	inzet	van	de	vrijwilligers	van	
de	bouwcommissie	zijn	de	zonnepanelen	deze	zomer	op	het	dak	gelegd.	En	inmiddels	
wekken	we	onze	eigen	stroom	op	en	leveren	we	ook	stroom	terug	aan	het	net.	Het	
zonnepanelen	project	heeD	behoorlijk	wat	invloed	op	de	financiële	cijfers,	omdat	we	naast	
de	begrote	subsidie	van	de	provincie	ook	subsidie	van	de	rijksoverheid	krijgen	via	de	regeling	
sGmulering	Bouw	en	Onderhoud	Sport	AccomodaGes	(BOSA).	Deze	laatste	subsidie	was	niet	
in	de	begroGng	opgenomen.	

Stand	van	zaken	2022	
De	exploitaGebegroGng	is	in	2022	behoorlijk	beïnvloed	door	de	aanschaf	van	de	
zonnepanelen.	Bij	het	vaststellen	van	de	begroGng	gingen	we	nog	uit	van	een	nadelig	saldo	
van	6.500	euro,	inmiddels	verwachten	we	een	baGg	saldo	van	13.300	euro.	Voornaamste	
reden	is	de	BOSA-subsidie	die	we	krijgen	voor	het	project	zonnepanelen.	Voor	deze	subsidie	
is	een	beperkte	hoeveelheid	geld	aanwezig	en	is	de	regel	“op	is	op”.	Vandaar	dat	we	in	het	
verleden	hebben	afgesproken	dat	we	de	inkomsten	uit	deze	subsidieregeling	niet	begroten.	
Inmiddels	hebben	we	in	de	periode	januari	t/m	oktober	ruim	17	duizend	BOSA-subsidie	
ontvangen.	Omdat	het	geld	nu	daadwerkelijk	ontvangen	is,	nemen	we	deze	bate	op	in	de	
exploitaGerekening.		

De	buitengewone	baten	en	lasten	die	we	verwachten	over	2022	betreffen	nagekomen	covid-
compensaGe	over	2021,	verkoopopbrengsten	van	de	Jubilot	en	opbrengst	uit	hoofde	van	
schoolroeien.		

Bij	de	investeringen	valt	op	dat	de	begrote	investering	in	een	C4	niet	meer	in	2022	verwacht	
wordt.	Dat	komt	omdat	we	de	boot	uiteindelijk	al	in	december	2021	hebben	gekocht.		

Toelich6ng	op	de	begro6ng	2023	

Baten	
De	begrote	contribuGe	opbrengst	is	gelijk	aan	de	opbrengsten	in	2022.	We	hopen	dat	de	
indexaGe	van	de	contribuGebedragen	de	verwachte	afname	van	het	ledenaantal	
compenseert.	De	afgelopen	jaren	is	er	sprake	van	een	dalend	ledenaantal.	Onze	club	is	
behoorlijk	vergrijst,	er	zeggen	ieder	jaar	behoorlijk	wat	oude	leden	op	in	verband	met	leeDijd	
en	leeDijd	gerelateerde	gezondheidsklachten.	De	aanwas	van	nieuwe,	jonge	leden	blijD	
achter.	Het	aantal	leden	in	2023	is	op	dit	moment	lasGg	in	te	scha_en,	omdat	het	merendeel	
van	de	opzeggingen	pas	begin	december	binnenkomt.		

We	verwachten	geen	grote	veranderingen	in	het	resultaat	van	de	soos	en	de	verhuur	van	
boten.		

Onder	de	post	subsidies	zijn	alleen	de	reguliere	subsidies	opgenomen.	Dat	zijn	de	subsidie	
onroerendezaakbelasGng	en	de	jeugdsubsidie,	die	we	ieder	jaar	van	de	gemeente	
ontvangen.		



We	verwachten	in	december	2022	nog	een	aanvraag	voor	BOSA-subsidie	in	te	dienen.	Als	er	
dan	nog	geld	in	de	pot	zit,	ontvangen	we	het	eerste	kwartaal	2023	ontvangen	worden.	Net	
als	voorgaande	jaren	hebben	we	de	BOSA-subsidie	niet	in	de	begroGng	opgenomen,	omdat	
het	vooraf	niet	zeker	is	of	onze	aanvraag	gehonoreerd	wordt.		

Lasten	
De	begrote	lasten	voor	instrucGe	betreD	de	instructeurscursus.	Daarnaast	is	de	huur	van	het	
zwembad	voor	de	skiffeurs	onder	deze	post	begroot.		

De	post	jeugdroeien	zijn	de	kosten	voor	jeugdacGviteiten	zoals	de	jaarlijkse	jeugdwedstrijden	
en	diverse	jeugdtochten.		
		
Onder	de	post	wedstrijd-	en	toerroeien	zijn	onder	andere	de	inschrij`osten	voor	
prestaGetochten	en	wedstrijden,	zoals	de	Elfsteden	roeimarathon,	opgenomen.	In	2022	is	
hier	niet	veel	gebruik	van	gemaakt.	We	hopen	dat	de	leden	in	2023	weer	geïnteresseerd	zijn	
in	het	roeien	van	roeimarathons	en	prestaGetochten.			

We	verwachten	dat	de	onderhoudskosten	voor	het	materiaal	ongeveer	gelijk	blijven				

De	afschrijvingen	beslaan	een	relaGef	groot	deel	van	onze	begroGng.	We	schrijven	jaarlijks	
circa	9.000	euro	af	over	de	grote	verbouwing	die	gedaan	is	in	1999/2000.	De	
afschrijvingstermijn	van	deze	verbouwing	is	30	jaar,	in	2029/2030	zullen	de	afschrijvingen	
substanGeel	dalen	omdat	de	verbouwing	dan	volledig	is	afgeschreven.	Op	dat	moment	
vervalt	ook	de	post	“vrijval	VSB-fonds”	ad	1.750	die	verband	houdt	met	deze	verbouwing.	In	
2023	zullen	de	afschrijvingskosten	licht	dalen,	omdat	een	aantal	boten	inmiddels	volledig	is	
afgeschreven.		

De	post	verzekeringen	bestaat	uit	de	verzekering	van	onze	vloot	(WA+	cascoverzekering)	en	
de	verzekering	van	de	aanhangwagens.	De	verzekeringskosten	van	het	gebouw	zijn	onder	
huisvesGngskosten	opgenomen.		

Onder	de	post	beheerskosten	zijn	onder	andere	de	kosten	van	ICT-licenGes	(website,	
ledenadministraGe	en	boekhouding),	kosten	van	afval,	telefoonkosten,	kantoorarGkelen,	
bankkosten,	representaGekosten	en	overige	bestuurskosten	opgenomen.	We	verwachten	dat	
de	beheerskosten	toenemen,	omdat	we	sinds	enige	Gjd	een	extra	afvalbak	hebben	voor	de	
afvoer	van	het	GFT-afval.				
		
De	huisvesGngskosten	betreffen	o.a.	terreinhuur,	energiekosten,	overheidsheffingen	en	
verzekering	van	het	gebouw.	De	verwachGng	is	dat	onze	energiekosten	in	2023	afnemen.	Ons	
huidige	energiecontract	loopt	nog	door	tot	juni	2024,	tot	die	Gjd	profiteren	wij	van	relaGef	
lage	vaste	energietarieven.	De	kosten	van	stroom	zullen	in	2023	afnemen,	omdat	we	zelf	
stroom	opwekken.	Daartegenover	staat	dat	alle	andere	kosten	toenemen.	Per	saldo	
verwachten	we	dat	de	huisvesGngskosten	ongeveer	gelijk	blijven.		

Voorziening	onderhoud	
In	2023	zijn	we	van	plan	om	weer	een	aantal	energiebesparende	maatregelen	te	treffen.	
Nadere	uitleg	hiervan	is	te	vinden	in	de	noGGe	van	de	bouwcommissie.	We	willen	voor	deze	
verduurzamingsmaatregelen	waar	mogelijk	weer	gebruik	maken	van	subsidies	van	de	
provincie	en	de	gemeente.	Daarom	is	een	aantal	maatregelen	met	een	ster	gemarkeerd.	Het	
wel	of	niet	doorgaan	van	deze	uitgaven	is	agankelijk	van	het	wel	of	niet	krijgen	van	subsidie.		



		
Investeringen	
In	de	vorige	ALV	is	afgesproken	dat	we	de	kosten	van	een	nieuwe	beamer	in	de	begroGng	
opnemen.	Daarnaast	willen	we	investeren	in	een	nieuwe	boot.	De	investeringen	in	boten	en	
riemen	zijn	nader	toegelicht	in	het	botenplan.	


